
Protokoll fört vid ordinarie årsstämma i GIF, Gymnastik- och Idrottsföreningen Sundsvall, 

889200-1002, hållen i Arenarestaurangen, NP3 Arena, den 2023-03-13 kl 18.00 

 

§1 Årsmötet öppnas 
Föreningens ordförande Stefan Söderlund hälsade alla välkomna och förklarade mötet 
öppnat. 
 

§2 Fråga om mötets behöriga utlysande 
Kallelse publicerades på föreningens hemsida måndag den 27 februari 2023. 
Stämman godkände dess behöriga utlysande. 
 

§3 Val av ordförande och sekreterare för årsmötet 
Till ordförande för mötet valdes Niklas Säwén och till sekreterare valdes Lars Westlund. 
 

§4 Val av två justeringsmän, tillika rösträknare, att tillsammans med årsmötets ordförande 
justera mötesprotokollet 
Till justeringsmän valdes Arne Hansson och Gert Söderberg. 
 

§5 Parentation över under året avlidna medlemmar 
En stunds tystnad hölls för de medlemmar som under år 2022 avlidit. 
 

§6 Föreningsstyrelsens årsberättelse för de närmast föregående året, rapport från 
ungdomssektionen och ekonomisk redogörelse 
Föreningens ordförande Stefan Söderlund informerade i enlighet med bifogat 
presentationsmaterial (bilaga 1). Årsredovisningen för år 2022 fanns tillgänglig för samtliga 
mötesdeltagare. Stefan Söderlund överlämnade ordet till styrelseledamoten Martin Persson 
som informerade om styrelsens förslag till återbetalning av gjorda kapitaltillskott med 
678 000 kronor. Martin poängterade att återbetalning är en medlemsfråga och det endast är 
föreningsstämman som avgör denna fråga. Stämman hade inget att invända mot styrelsens 
förslag. 
I den efterföljande frågestunden besvarades frågor om enskilda resultatposter såväl på 
intäkts- som kostnadssidan, frågor om enskilda noter samt om hur föreningen resonerat i 
frågan om hantering av Tillväxtverkets återkrav i räkenskaperna. 
Valter Rönnmark framförde förslaget att Urban Hagbloms förtjänstfulla och långvariga arbete 
i föreningen och att Urban under verksamhetsåret lämnat föreningen bör införas under 
rubriken ”Väsentliga händelser under verksamhetsåret”. 
Stämman beslutade att förvaltningsberättelsen ska kompletteras i enlighet med Valter 
Rönnmarks förslag.  
Med komplettering i enlighet med Valters förslag godkändes årsredovisningen i sin helhet 
och lades till handlingarna. 
 

§7 Revisionsberättelse 
Föreningens auktoriserade revisor Lars Skoglund, KPMG, gick igenom formerna för hur 
revisionen genomförts. Revisionen genomfördes i samarbete med föreningens 
lekmannarevisor Gert Söderberg. 
Lars S kommenterade Tillväxtverkets återkrav och vidimerade att det, mot bakgrund av att 
kravet ej vunnit laga kraft, enligt god redovisningssed är korrekt att ej skuldföra återkravet.  
Lars S kommenterade att det inte föreligger något hinder att återbetala kapitalskuld i enligt 
med styrelsens förslag till disposition av till förfogande stående vinstmedel. 
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Lars S och Gert S tillstyrkte att resultat- och balansräkning fastställes samt att styrelsen 
beviljas ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022. 
 

§8 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
Stämman beslutade: 

- att fastställa resultat- och balansräkning, 
- att fastställa förvaltningsberättelsen med styrelsens förslag till vinstdisposition samt 
- att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för år 2022. 

 
§9 Val av föreningens tillika styrelsens ordförande för en period av ett år 

I enlighet med valberedningens förslag beslutade stämman att välja Stefan Söderlund till 
föreningens ordförande för en period av ett år. 
 

§10 Beslut om antalet ledamöter och suppleanter i föreningens styrelse 
I enlighet med valberedningens förslag beslutade stämman att antalet ledamöter, exkl 
ordförande, ska uppgå till sex och antal suppleanter till fyra. 
 

§11 Val av halva antalet ledamöter i styrelsen för en period av två år samt eventuella 
fyllnadsval för en period av ett år 
I enlighet med valberedningens förslag beslutade stämman att välja Linda Lindqvist (omval), 
Mia Hammarstedt Blom (nyval) och Mattias Denkert (nyval) som styrelseledamöter för en 
period av två år. 
I enlighet med valberedningens förslag beslutade stämman att välja Helen Caro som 
styrelseledamot för ett år (fyllnadsval). 
 

§12 Val av suppleanter i föreningens styrelse för en period av ett år 
I enlighet med valberedningens förslag beslutade stämman att välja Ulf Broman (omval), Elin 
Holmgren, Saleh Dirawi och Joakim Molin som styrelsesuppleanter för en period av ett år. 
 

§13 Val av två revisorer samt suppleanter för dessa för en period av ett år 
I enlighet med valberedningens förslag beslutade stämman att välja KPMG som 
revisionsbolag och överlät till KPMG att inom sig utse revisor (auktoriserad) samt 
revisorssuppleant. 
I enlighet med valberedningens förslag beslutade stämman att välja Arne Hansson till 
lekmannarevisor och Gert Söderberg som suppleant. 
 

§14 Val av tre ledamöter i vardera kommittén för Stiftarpokalen och Sundbompokalen 
I enlighet med valberedningens förslag beslutade stämman att uppdra till styrelsen att utse 
ledamöter för Stiftar- och Sundbompokalen. 
 

§15 Val till representant och suppleant till överordnade förbunds årsmöten (i tillämpliga delar: 
Svenska Fotbollförbundet, Medelpads Fotbollförbund, Föreningen Svensk Elitfotboll) 
I enlighet med valberedningens förslag beslutade stämman att uppdra till styrelsen att utse 
representant och suppleant till respektive överordnad förbunds årsmöte. 
 

§16 Val av valberedning 
Stämman beslutade att till valberedning välja; 

- Anders Hörnqvist (omval), sammankallande 
- Petra Krej (omval) 
- Kjell Olofsson (omval) 
- Henrik Wikström (nyval) 
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Stämman beslutade att ge styrelsen mandat att om möjligt rekrytera en kvinnlig deltagare till 
valberedningen. 
 

§17 Förslag till verksamhet under kommande år och beräknad budget för densamma 
Stefan Söderlund informerade om verksamhet och budget för kommande verksamhetsår, se 
bilaga 2. 
Det inkom förslag om att digital röstning ska vara möjlig vid kommande föreningsstämmor. 
Stefan lovade att förslaget ska beaktas och prövas av styrelsen. 
 

§18 Fastställande av årsavgift för kommande verksamhetsår 
I enlighet med styrelsens förslag beslutade stämman att årsavgift för kommande år ska vara 
oförändrad. 
  

§19 Motioner som väckts av föreningsmedlem och som för föreningsstyrelsens yttrande 
inlämnats minst fjorton dagar före årsmötet 
Stämmans ordförande Niklas Säwén noterade med glädje att det inkommit sju motioner 
vilket visar på stort engagemang hos föreningens medlemmar. Styrelsen har behandlat och 
lagt fram förslag på de inkomna motionerna ska behandlas. Motionerna med styrelsens 
synpunkter och förslag till beslut för respektive motion bifogas, se bilaga 3-9.  
 
Motion (bilaga 3), ”Utreda förutsättningar för att införa futsall i föreningen” 
Stämman beslutade i enlighet med styrelsens förslag. 
 
Motion (bilaga 4), ”Statusuppdatering till medlemmar kopplat till ekonomi och motioner” 
Stämman beslutade i enlighet med styrelsens förslag. 
 
Motion (bilaga 5), ”Förändring av föreningens stadgar gällande verksamhetsidé” 
Stämman beslutade i enlighet med styrelsens förslag. 
 
Motion (bilaga 6), ”Fastställande av matchdräktens färger” 
Stämman beslutade i enlighet med styrelsens förslag. 
 
Motion (bilaga 7), ”Politiska budskap” 
Stämman beslutade i enlighet med styrelsens förslag. 
 
Motion (bilaga 8), ”Biljettpriser på bortasektionen” 
Styrelsen föreslår i sitt förslag att stämmans ska uppdra till styrelsen att utreda frågan och 
därefter bestämma biljettpriset. 
Medlemmen Mattias Byström föreslår i sin motion att biljettpriset för bortasektionen ska 
vara detsamma som för motsvarande sektion för hemmalagets supportrar. 
Stämman beslutade att bifalla motionen i enlighet med Mattias Byströms förslag. 
 
Motion (bilaga 9), ”Handlingsplan för förbättrad publikupplevelse” 
Stämman beslutade i enlighet med styrelsens förslag. 
 

§20 Förslag från föreningens styrelse som inte innefattas i ovanstående punkter 
Stefan Söderlund informerade om den rapport som föreningen tagit fram i samarbete med 
Sundsvalls Damfotbollsförening SDFF och det förslag till beslut som styrelsen lagt fram till 
årsstämman med syfte att nå en hållbar och jämlik fotbollsverksamhet, se bilaga 10 och 11. 
Stefan informerar stämmodeltagarna att styrelsens förslag till samgående med SDFF den 1 
januari 2024 och extra föreningsstämma i september 2023 dragits tillbaka men att grund-
förslaget att fortsätta arbetet med att skapa förutsättningar för samgående kvarstår. 
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Valter Rönnmark ansåg att information om styrelsens förslag kommit medlemmarna 
tillhanda alldeles för sent. Valter undrade också vem som gett styrelsen uppdraget att utreda 
frågan om samgående och poängterade att det sedan tidigare finns ett stämmobeslut om att 
föreningen ska införa flick- och damfotboll. 
 
Stämmans ordförande lämnade ordet fritt och fler stämmodeltagare gav då sin syn och 
ställde frågor på styrelsens förslag. Några frågor/åsikter som vädrades var: 

- Utmärkt rapport som styrelsen bör få fortsätta sitt arbete med. 
- Beslut finns redan om att införa flick- och damfotboll (ej Valter). 
- Viktigare att ”vända på skutan” avseende föreningens svara ekonomi. 
- Får GIF SDFF,s plats i seriesystemet? I så fall jämställt med fusk. 
- Har någon stor sponsor ställt krav på damfotboll i föreningen? 
- Ska klubbemblemet ändras? 
- Finns det andra spår än samgående för införande av damfotboll i föreningen. 
- Ta hänsyn till varumärket. 
- Gå varsamt fram. 

 
När frågestunden var över följde debatt som utmynnade i ett förslag från Johan Martinsson 
som innebär att styrelsen ska utreda frågan om flick- och damverksamhet i föreningen. 
Valter Rönnmark begärde att det tidigare beslutet om införande av damfotboll skulle 
modifieras med tillägget ”endast starta verksamhet där SDFF redan har verksamhet”. Utöver 
detta yrkade Valter avslag på styrelsens förslag. 
 
Ordförande Niklas Säwén sammanställde förslagen som stämman behövde ta ställning till: 
 

1. Huruvida styrelsen ska fortsätta utreda förutsättningar för samgående med SDFF 
eller ej.  

2. Om stämman beslutar att styrelsen ej ska gå vidare med samgåendet ska stämman ta 
ställning till Valter Rönnmarks och Johan Martinssons förslag. 

 
Kjell Olofsson begärde sluten omröstning. 
 
Sluten omröstning om styrelsens förslag vidtog och samtliga röstberättigade, totalt 43 
personer, lämnade sin skriftliga åsikt (ja eller nej), (för röstlängd se bilaga 12). Efter 
rösträkning konstaterades att; 

- 16 personer röstade Ja 
- 26 personer röstade Nej 
- 1 person avstod att ta ställning 

Stämmans ordförande meddelade att stämman beslutat att styrelsen ej ska fortsätta arbetet 
med syfte att gå samman med Sundsvalls Damfotbollsförening SDFF. 
 
Kjell Olofsson tog tillbaka begäran om sluten omröstning avseende frågan om Valter 
Rönnmarks och Johans Martinssons förslag. 
 
Efter sedvanlig muntlig röstning beslutade stämman att uppdra till styrelsen att i enlighet 
med Johan Martinssons förslag utreda frågan om flick- och damverksamhet i föreningen. 
 
 
 
 
 

Digitally signed and sealed via Zigned. Reference: clfa1mcex25412c36yxz3l238



§21 Styrelsens förslag till utmärkelser enligt § 36 och utdelning av dessa 
Stämman beslutade att utdela föreningens Guldmedalj till Urban Hagblom.  
Motiveringen lyder; 
” Urban Hagblom har i nästan 30 år utgjort föreningens hjärta och hjärna. Han har under 
hela in karriär i GIF Sundsvall satt föreningen först och lotsat ett stort antal unga individer 
vidare i sina fotbollskarriärer. Hans arbetsinsats har vida överstigit vad som normalt kan 
förvänta sig och Urbans engagemang för föreningen har gjort att GIF Sundsvall idag är en 
fotbollsklubb som är en institution i fotbollssverige” 
 
Guldmedalj är föreningens högsta utmärkelse, kan tilldelas medlem som under minst 25 år 
utfört högt vitsordat och för föreningen avgörande insatser. Med guldmedaljen följer ständigt 
medlemskap samt fritt inträde till samtliga av föreningen anordnade arrangemang 
 

§22 Prisutdelning 
Per-Olov och Martin Persson delade ut Per-Olov Perssons och Lars-Göran Bäckvalls 
Ungdomsstipendium till Yonis Shino och Edvard Carrick. 
Hans Ålin delade ut Stiftarpokalen till Robert Lundström. 
 

§23 Årsmötet avslutas 
Mötesordförande Niklas Säwén tackade de närvarande mötesdeltagarna för visat intresse 
och avslutade därefter mötet. 

 

Detta protokoll signeras digitalt. 
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